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RO.0002.1.2017.DD                                                                    Frombork, dnia 23 lutego 2017 roku  

 

Protokół Nr XVIII/17 

z XVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 roku, która odbyła się 

w sali obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. 

Sesję rozpoczęto o godz.10.00, a zakończono o godz. 12.30. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 11 radnych. 

Nieobecni radni to: Gawłowski Jacek, Gawłowski Wojciech, Strabel Dorota, Urbanowicz Jadwiga. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W sesji udział wzięli: 

• Pani Małgorzata Wrońska - Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

• Pani Agnieszka Nawrot-Kopycińska - Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork 

• Pani Teresa Podlasz-Kalinowska - Zastępca Skarbnika Miasta i Gminy Frombork 

• Pani Janina Jachimowicz - Kierownik Miejski-Gminnego Ośrodka Pomocy we Fromborku 

• Pani Ewelina Ślepokura - Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury we Fromborku 

• Pan Kazimierz Kubiak - Kierownik Posterunku Policji  

• Pan Marcin Wróbel - Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork  

• Sołtysi - lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu  

 

Ad. pkt 1.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska otworzyła XVIII zwyczajną 

sesję Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdzała, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę 

15 radnych, w sesji uczestniczy 11 radnych. 

Nieobecni radni to: Gawłowski Jacek, Gawłowski Wojciech, Strabel Dorota, Urbanowicz Jadwiga. 

Ad. pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radnego Roberta Markuna. 

Radny Robert Markun wyraził zgodę.    

Ww. propozycję poddano pod głosowanie. 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Sekretarzem obrad został radny Robert Markun.  

Ad. pkt 3. 

Radna Wioletta Krukowska zgłosiła wniosek o wycofanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na rzecz LEOTERM 

Leszek Hak, 82-300 Elbląg, ul. Strażnicza 1,  na okres dziesięciu lat nieruchomości oznaczonej 

według ewidencji gruntów jako działka o  numerze 17/2,). Radna Wioletta Krukowska wnioskuje  

o wycofanie uchwały z porządku obrad. 
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Burmistrz Małgorzata Wrońska zapytała, czy można wiedzieć, jaka jest przyczyna. 

Radna Wioletta Krukowska odpowiedziała, że na Komisji przedsesyjnej nie było bezpośrednio 

zainteresowanego Pana dzierżawcy, który mógłby udzielić więcej informacji, niż pracownik urzędu. 

Jak umowa trwa do końca 2018 roku to jeszcze mamy czas na podjęcie takiej uchwały. Pośpiech nasz 

w tej kwestii nie goni. 

Radna Anna Żurowska powiedziała, że w umowie muszą być zastrzeżenia, jeśli takiej pożyczki nie 

otrzyma to nie będzie aktualne. 

Radna Wioletta Krukowska zapytała, jakie są warunki otrzymania takiej pożyczki. 

Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że jeśli państwo w uchwale budżetowej upoważniacie 

Burmistrza do podejmowania kredytu, to nie wiecie, jaki kredyt Burmistrz podpisze, dajecie tylko 

upoważnienie. Podjęcie uchwały powoduje, że możemy rozmawiać o podejściu do podpisania takiej 

umowy. Myślę, że Pan Andrzej bardziej wytłumaczy, bo chyba się nie zrozumieliśmy. 

Radna Wioletta Krukowska powiedziała, że czas nas nie goni, bo umowa nadal obowiązuje. 

Pan Andrzej Szyszło powiedział, że poruszyła pani dwie kwestie - jedna to obecność 

zainteresowanego, natomiast druga kwestia to czas. Nowa umowa nie ma żadnego związku  

z obowiązującą umową. Natomiast sam fakt podejmowania takiej inwestycji i rozmawiania o takiej 

inwestycji wynika ze stanu kotłowni, a nie ze stanu terminów, jakie mamy zawarte na dzierżawę tegoż 

majątku. To jest taka sytuacja, kiedy ktoś mówi, że poczekajmy do końca umowy z naprawą. Proszę 

tego absolutnie nie wiązać daty obowiązującej umowy, czy on się ukończyła teraz, czy za 5 lat to nie 

ma żadnego związku z inwestycjami, jakie są do poczynienia w zakresie tego majątku.  

Radna Wioletta Krukowska powiedziała, że się nie zrozumieliśmy, bo nikt nie chce blokować 

rozwoju ciepłowni, tylko to, że informacja była niepotwierdzona, czy wystąpi o pożyczkę i czy ją 

otrzyma. 

Pan Andrzej Szyszło powiedział, że to nie ma znaczenia, czy ją dostanie. Jeżeli nie - sprawa staje 

jakby bezprzedmiotowa. 

Radna Wioletta Krukowska zapytała, po co my mamy podejmować uchwałę bezprzedmiotową. 

Pan Andrzej Szyszło powiedział, żeby wystąpić o pożyczkę, musi mieć umowę dzierżawy na 10 lat. 

W umowie dzierżawy jest to określone jako jeden z powodów. 

Radna Wioletta Krukowska zapytała, czy to jest warunek. 

Pan Andrzej Szyszło odpowiedział, że umowa jest zabezpieczeniem pożyczki. Z tej umowy deklaruje 

spłaty, dlatego, musi mieć umowę na długi czas, bo inaczej musiałby wskazać jakiś majątek, a majątek 

jest nasz. 

Pan Andrzej Szyszło powiedział, że dzierżawca jest po rozmowach z Wojewódzkim Funduszem 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie, który miałby udzielić tej pożyczki i nie widzą 

żadnego problemu, żeby podpisać taką umowę. Jest to skomplikowany dokument i długie negocjacje. 

Pracujemy już nad tym około 2 miesięcy i jeszcze są niedopracowane elementy. 

Radna Żurowska Anna spytała, czy w związku tym, jeśli byśmy zagłosowali na nie, to by się to 

wiązało w najbliższej przyszłości z ewentualnymi podwyżkami kosztów. 
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Pan Andrzej Szyszło powiedział, że na pewno by to się wiązało z następnym wnioskiem o podwyżkę, 

ponieważ ta koncepcja dzierżawcy kotłowni jest odpowiedzią na nasz brak zgody na podwyżkę. On 

złożył wniosek o podwyżkę, dostał odmowę i zaproponował - skoro nie dacie mi podnieść ceny 

sprzedawanego towaru, to pozwólcie mi obniżać koszt jego produkcji. W umowie z dzierżawcą 

hurtowni jest napisane, że on musi mieć zgodę na podniesienie ceny.  

Radna Wioletta Krukowska powiedziała, że podjęcie naszej dzisiejszej uchwały jest wiążące o to, 

żeby on wystąpił o tę pożyczkę.   

Andrzej Szyszło odpowiedział, że powstanie gotowa umowa, którą będziemy podpisywać. Jeżeli 

dojedzie do podpisania umowy to będzie ona tak sformułowana, że jeżeli on tego nie wykona w 

określonym terminie - to będzie to powód do rozwiązania tej umowy. Nie ma możliwości, że w tej 

umowie będzie on miał dzierżawę na 10 lat bez realizacji inwestycji.    

Adwokat Marcin Wróbel powiedział, że zgodnie z tą umową, o której mowa, wartość tych ulepszeń, 

za którą zapłaci dzierżawca po tych 10 latach przechodzi na gminę bez obowiązku spłaty.  

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska zapytała, czy są to wystraczające wyjaśnienia i czy 

radna podtrzymuje swój wniosek. 

Radna Wioletta Krukowska wycofała swój wniosek. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska powiedziała, że na 

posiedzeniu wspólnym w dniu 20 lutego komisje Rady Miejskiej we Fromborku złożyły wniosek o 

rozpatrzenie trzech skarg, które wpłynęły do Rady Miejskiej we Fromborku jako bezzasadne, a tym 

samym o wprowadzenie do porządku obrad XVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku 

trzech projektów uchwał w sprawie: 

o) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 30 stycznia 2017 roku na działalność Burmistrza Miasta 

i Gminy Frombork w zakresie nieprawidłowych działań w kwestii przyznania lokalu z zasobu gminy, 

p) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 27 stycznia 2017 roku na działalność Burmistrza Miasta 

i Gminy Frombork w zakresie nieprzyznawania lokalu mieszkalnego oraz wyboru osób kierowanych 

do prac interwencyjnych przekazanej według właściwości przez Urząd Marszałkowski Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie, 

r) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 27 stycznia 2017 roku na działalność Burmistrza Miasta 

i Gminy Frombork w zakresie nieprzyznawania lokalu mieszkalnego oraz wyboru osób kierowanych 

do prac interwencyjnych przekazanej według właściwości przez Warmińsko-Mazurski Urząd 

Wojewódzki w Olsztynie.  

 

Wniosek został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała porządek obrad 

XVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 

2016 roku. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

we Fromborku w dniu 29 grudnia 2016 roku. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7. Interpelacje radnych do Burmistrza. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2017 rok, 

b) upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Fromborku do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących 

zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w ustawie Prawo energetyczne, 

c) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za udzielone schronienie osobom i rodzinom 

tego pozbawionym, 

d) zatwierdzenia do realizacji projektu „Rozwój wysokiej jakości usług społecznych w gminach 

Braniewo i Frombork”, zabezpieczenia środków na realizację projektu „Rozwój wysokiej 

jakości usług społecznych w gminach Braniewo i Frombork” oraz upoważnienia Kierownika 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Fromborku do realizacji projektu 

„Rozwój wysokiej jakości usług społecznych w gminach Braniewo i Frombork” 

realizowanego w ramach Osi priorytetowej RPWM.11.00.00 Włączenie społeczne, Działanie 

RPWM.11.02.00 „Ułatwienie dostępu do przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej 

jakości usług, w tym opieki zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w interesie 

ogólnym”, Poddziałanie RPWM.11.02.03 Ułatwienie dostępu do usług społecznych, w tym 

integracja ze środowiskiem lokalnym – projekty konkursowe, 

e) zmiany uchwały Nr XVI/175/16 z dnia 24 listopada 2016r. Rady Miejskiej we Fromborku w 

sprawie opłaty targowej na  2017 rok, 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu lokalu mieszkalnego o numerze 2 

znajdującego się w bloku mieszkalnym nr 39 posadowionym na nieruchomości oznaczonej 

według ewidencji gruntów jako działka o numerze 2/21, obręb Wielkie Wierzno, gmina 

Frombork oraz na sprzedaż stosownego udziału w tej nieruchomości dla której Sad Rejonowy 

w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze 

EL1B/00027437/7, 

g) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na rzecz LEOTERM Leszek Hak, 82-300 Elbląg, ul. Strażnicza 1 na okres 

dziesięciu lat nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o  numerze 

17/2, obręb 10 miasta Fromborka zabudowanej budynkiem miejskiej kotłowni na biomasę 

o mocy cieplnej 6,5 MW o powierzchni użytkowej wynoszącej 1240,30 m2 wraz 

z urządzeniami, sieciami i węzłami ciepłowniczymi zlokalizowanymi na terenie miasta 

Fromborka oraz sprzętem mechanicznym dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział 

Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr EL1B/00034521/5, 

h) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury we Fromborku, 

i) zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli w zakresie przyznawania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu miasta i gminy Frombork od 2006 roku, 

j) odwołania radnego Zbigniewa Pietkiewicza z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej we Fromborku, 

k) powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku, 

l) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

m) ustalenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu 

wchodzącym w skład Zespołu Szkół we Fromborku, 

n) ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Frombork. 
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o) rozpatrzenia skargi z dnia 30 stycznia 2017 roku na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork w zakresie nieprawidłowych działań w kwestii przyznania lokalu z zasobu gminy, 

p) rozpatrzenia skargi z dnia 27 stycznia 2017 roku na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork w zakresie nie przyznawania lokalu mieszkalnego oraz wyboru osób kierowanych 

do prac interwencyjnych przekazanej według właściwości przez Urząd Marszałkowski 

województwa Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie, 

q) rozpatrzenia skargi z dnia 27 stycznia 2017 roku na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork w zakresie nie przyznawania lokalu mieszkalnego oraz wyboru osób kierowanych 

do prac interwencyjnych przekazanej według właściwości przez Warmińsko-Mazurski Urząd 

Wojewódzki w Olsztynie.  

  9. Odpowiedzi na interpelacje. 

10. Oświadczenia radnych i sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. pkt 4  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

propozycję protokołu z XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2017 

roku.  

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 1 radnych. 

 

Protokół został przyjęty.  

 

Ad. pkt. 5 i 6  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poprosiła Panią Burmistrz 

Małgorzatę Wrońską o przedstawienie sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XVI zwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej we Fromborku w dniu 29 grudnia 2016 roku.  

Burmistrz Małgorzata Wrońska przywitała radnych, sołtysów oraz przybyłych na sesję gości. 

Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiła sprawozdanie z pracy Burmistrza. Sprawozdanie z 

pracy Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że została poproszona o przekazanie informacji, 

ponieważ w szkole i przedszkolu pojawiły się oświadczenia o zgodę na podanie tabletek jodowych. W 

obszarze 300 km u naszych sąsiadów jest 10 elektorowi jądrowych i wiadomo, że wybuch może 

nastąpić w każdym momencie. My jako urząd mamy swoje procedury. W razie katastrofy są dwa 

punkty, w którym będą podawane tabletki, pierwszy punkt to Zespół Szkół, a drugi to przychodnia. 

Rodzicie muszą, wyrazić zgodę, żeby móc podać tabletki. 
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Ad. pkt 7. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poprosiła radnych o 

składania interpelacji do Burmistrza. 

Radna Anna Żurowska powiedziała, że, chodzi o azbest, ponieważ jest mało czasu na składnie 

wniosków. Spytała jaka jest forma informacji. 

Radna Wioletta Krukowska zapytała, co z obiektami należącymi do Miasta i Gminy Frombork, 

które też posiadają azbest. 

Pani Agnieszka Nawrot-Kopycińska odpowiedziała, że do 2022 roku trzeba pozbyć się azbestu. W 

tym roku miasto nie będzie się włączało jako miasto do tego programu, ponieważ nie ma środków, 

żeby zrobić nowe pokrycie dachowe. Nie zostało to zaplanowane w budżecie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska spytała, czy są jeszcze jakieś 

interpelacje do Burmistrz.  

Radna Wioletta Krukowska zapytała, czy to prawda, że miasto i gmina Frombork otrzymało pismo z 

ministerstwa infrastruktury dot. zwrotu kwoty około 400 tys. plus odsetki za wykonaną dokumentację 

pod uzdrowisko. 

Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała że, udzieli informacji na piśmie i przekaże radnym. 

Radna Wioleta Krukowska zapytała w imieniu swoich wyborców i nie tylko, czy gmina ma zwrócić 

około 120 tys. kary wraz z odsetkami za niewykonanie projektu chata rybacka - środki, które były 

pozyskane z Lokalnej Grupy Rybackiej i czy są zabezpieczone środki na spłatę tej kary. 

Burmistrz Małgorzat Wrońska powiedziała że, od roku procedura odwoławcza jest w toku. Nie ma 

jeszcze prawomocnej decyzji. Pierwsza decyzja była taka, że trzeba oddać odsetki, ale od decyzji się 

odwołamy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska spytała, czy są jeszcze jakieś 

interpelacje do Burmistrz. 

Radna Wioleta Krukowska powiedziała, że 4 lutego odbył się bal charytatywny na rzecz Pani 

Wiolety….. mieszkanki naszej gminy i dziwne, że nikt z władz Fromborka nie był, chociaż 

zaproszenia były ponawiane. 

Burmistrz Małgorzat Wrońska powiedziała, że zostawi to bez komentarza. 

Radna Wioleta Krukowska zapytała, dlaczego. 

Burmistrz Małgorzat Wrońska odpowiedziała że, bal był otwarty i nie pytam państwa, dlaczego 

państwo nie poszli na bal. Myślę, że to jest pytanie bardzo osobiste, jak już powiedziałam zostawię to 

bez komentarza. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska spytała, czy są jeszcze jakieś 

interpelacje do Burmistrza. 

Radna Wioleta Krukowska powiedziała, że w tym roku była duża kwota przeznaczona na 15-lecie 

obchodów Dni Fromborka. My jako radni widzieliśmy już kalendarium imprez. Sierpień jest 
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fascynujący, impreza za imprezą i chcielibyśmy wiedzieć, jakie jest wydatkowanie tych pieniędzy, 

które były przeznaczone na dni Fromborka. 

Radna Longina Woelky powiedziała, że w roku 2015 roku i jeszcze później była ponawiana prośba, 

żeby przełożyć Dni Fromborka na miesiąc lipiec. Pani Burmistrz obiecała to uwzględnić, bo chodzi o 

żniwa. 

Burmistrz Małgorzat Wrońska odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy jeszcze nie ma konkretnej 

daty, jest kilka propozycji. Jest prośba, żeby utrzymać pierwszy weekend sierpnia. W dni Fromborka 

odbywają się regaty, pierwszy weekend sierpnia wpisał się w kalendarium żeglarzy. Regaty odbywają 

się przy okazji Dni Fromborka to jest impreza, która przyciąga mieszkańców. 

Radna Wioletta Krukowska zapytała, czy coś jest w planach i jakie jest wydatkowanie. 

Burmistrz Małgorzat Wrońska odpowiedziała, że nie ma jeszcze ustalonego terminu i że nie ma 

wybranego repertuaru, a od tego będzie zależało wydatkowanie. Nie można określić na dzień 

dzisiejszy, jaka to będzie kwota, ponieważ trwają jeszcze negocjacje. Trudno powiedzieć ostateczną 

kwotę, jaka będzie wydatkowana w sierpniu. 

Radna Wioletta Krukowska zapytała, jak już jesteśmy przy kulturalnych sprawach, to chciałam się 

zapytać o naszą współpracę z miastami partnerskimi, jak ona się odbywa.  

Burmistrz Małgorzat Wrońska odpowiedziała, że nie ma żadnej współpracy z miastami 

partnerskimi. Od 2013 roku Sucha Beskidzka w ogóle nie utrzymuje kontaktu, Rosja i Litwa 

kurtuazyjnie. Nie ma żadnych projektów. Upadły już projekty Polska-Rosja-Litwa, typowo 

merytorycznej współpracy już nie ma. 

Radna Anna Żurowska zapytała, czy może by nie poszukać nowych partnerów poprzez Mikołaja 

Kopernika, możne pomyśleć o Krakowie. 

Burmistrz Małgorzat Wrońska odpowiedziała, że Kraków czy Toruń nie chcą współpracować i nie 

chcą się dzielić Kopernikiem. Trzeba pamiętać, że Mikołaj Kopernik to marka, na której niejedno 

miasto się wypromowało i robi na tym pieniądze, nie każdy chce się tym dzielić, nawet Olsztyn, który 

jest naszym miastem wojewódzkim też spycha nas na boczne tory. 

Radna Wioletta Krukowska zapytała o sprawę wniesienia do prokuratury na państwa … w sprawie 

ulgi inwestycyjnej, ponieważ my właściwie nie wiemy dokładnie, jak ta sprawa się zakończyła. 

Adwokat Marcin Wróbel odpowiedział postępowanie zostało umorzone. Natomiast co do 

szczegółów postępowania, nie mogę się wypowiadać. 

Radna Wioletta Krukowska zapytała, czy urząd się odwołał. 

Adwokat Marcin Wróbel odpowiedział, że prokuratura umorzyła postępowanie w sprawie. Zażalenie 

zostało złożone do Sądu Rejonowego w Braniewie i Sąd Rejonowy w Braniewie utrzymał 

postanowienie prokuratury. Podstawą decyzji prokuratury o umorzeniu było stwierdzenie, że czyn nie 

zawiera znamion z uwagi na zbyt małą stratę finansową. Prokuratura uznała, że w tym przypadku musi 

to być wartość znaczna, czyli wartość szkody powinna przekraczać 200 tysięcy zł. 

Radna Wioletta Krukowska zapytała o podwyżkę dla Pani Burmistrz.  
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Burmistrz Małgorzat Wrońska zapytała o co konkretnie chodzi. Tłumaczyła, dlaczego występuje o 

podwyżkę, podała państwu bardzo konkretne argumenty. Wiadomo jak to się stało, były wybory 

uzupełniające w momencie, kiedy objęła stanowisko Burmistrza. Ówczesna Rada, podpierając się 

argumentem braku doświadczenia w pracy samorządowca, obniżyła mi pensję po minimalnych 

widełkach, tak jak przewiduje ustawa, bo ustawa też ma jakieś minimum, co było moim zdaniem 

troszeczkę krzywdzące. Po drugie absurdalne, ponieważ w końcu się okazało, że po uchwaleniu 

uchwały, że mam mniejszą podstawę niż moi pracownicy mi podlegli, czyli skarbnik i sekretarz. 

Myślę, że nie znajdziecie państwo innego zakładu pracy, w której szef ma mniejszą podstawę od 

swoich pracowników. Po połowie kadencji tak jak do tej pory, pracownicy długoletni, wieloletni 

mówią, że po połowie kadencji Burmistrz występuje o jakiekolwiek zmiany regulacji płac. Ja 

wystąpiłam o wyrównanie proszę państwa, nie o podwyżkę, tylko o wyrównanie, żeby ówczesna rada 

wyrównała pensję do moich pracowników i tak się stało. Teraz jest nowa kadencja, minęła połowa 

kadencji, odmrożone zostały płace w uchwale budżetowej i uważam ze wszystkie znamiona, które 

wtedy była zarzucone, czyli brak praktyki samorządowej w międzyczasie nabyłam, inwestycje 

wielomilionowe zostały przeprowadzone prawidłowo, kontrola RIO, która 3 lata kompleksowo 

kontrolowała moją działalność  wypadła bardzo dobrze. To 3 lata mojej działalności wypadła bardzo 

dobrze, nie zapłaciłam żadnej kary, kontrole pozostałe też wypadają dobrze. 3 lata z rzędu dostaję od 

państwa jednogłośnie absolutorium, uchwalacie mi budżet bez żadnych uwag. Przede wszystkim, tak 

jak ustawa mówi, wynagrodzenie musi być adekwatne do wykształcenia i do zajmowanego 

stanowiska. Ja mam wykształcenie wyższe w porównaniu do ówczesnego Burmistrza.Tak jak 

mówiłam ówczesny burmistrz miał zastępcę i skarbnika, gdzie ich łączna suma wypłat wynosiła 

22800. Ja mam tylko zastępcę i tylko do momentu, kiedy pojawi się sekretarz, ale nie zamierzam mieć 

zastępcy burmistrz, bo uważam, że można sobie poradzić z tym równie dobrze. Jako burmistrz i 

sekretarz nasze pobory wynoszą 12800 to to jest miesięcznie 10000 tys. oszczędności. 

Radna Wioletta Krukowska powiedziała że, Pani Burmistrz Braniewa zarabia ponad 6 tysięcy, a tam 

jest większa miejscowość. 

Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała żeby, nie odnosić się do innych włodarzy i do 

innych miejscowości, ponieważ każdy Burmistrz i każdy wójt na swoim terenie zarządza tak jak 

zarządza, ma inny budżet i inne inwestycje, trzeba to wziąć pod uwagę.My w tym roku mamy 

uchwalony budżet na 18 milionów, a inwestycji mamy na 4,5 milionów. Braniewo ma budżet na 61 

milionów, a na inwestycje ma 2 miliony. Na inwestycjach jest najwyższe ryzyko Burmistrza 

popełnienia jakiegokolwiek błędu, wiec nie można tak porównywać, skupmy się na swojej gminie. Ja 

jestem tu Burmistrzem, a nie Burmistrzem Braniewa. Jak będę chciała gdzie indziej, to będę gdzie 

indziej, proszę tego nie porównywać. Państwo powinniście się odnieść tak jak mówi ustawa do 

wykształcenia i do zajmowanego stanowiska. Każdemu się należy wynagrodzenie za jego pracę. 

Pamiętajcie państwo Burmistrz występuje raz w całej kadencji o podwyżkę, ja już do końca kadencji 

nie wystąpię. Proszę państwa, trzeba policzyć, że w tym roku pracownicy dostaną 5%-7%, w 

przyszłym roku to samo, a Burmistrza to nie traktuje się równo z pozostałymi pracownikami. 

Radna Wioletta Krukowska powiedziała że, to jest pani decyzja to Burmistrz przyznaje podwyżki 

pracownikom. 

Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała że, jest ich pracodawcą, ale żeby mieć jakieś 

merytoryczne argumenty, żeby pracownikowi odmówić też trzeba wiedzieć, jeżeli pracownik 

zdobywa kwalifikacje, wykształcenie to też się w inny sposób traktuje takiego pracownika niż 

młodego niedoświadczonego lub z brakiem wykształcenia. 

https://www.google.pl/search?client=firefox-b&q=absuldarne&spell=1&sa=X&ved=0ahUKEwjgnaHt-fjSAhXjO5oKHajVB7gQBQgZKAA&biw=1920&bih=920
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Radna Wioleta Krukowska powiedziała że, w takiej wysokości ta podwyżka nie powinna przejść bo 

jest zbyt wysoka. 

Radna Anna Żurowska powiedziała że, to jest trudna sytuacja dla każdego człowieka, zwracanie się 

z prośba o podwyżkę. Mamy oceniać pracę Burmistrza i oczekiwać pewnych aktywności, które 

możemy tutaj deklarować i mamy taka możliwość. Natomiast podwyżka po połowie kadencji się 

należy. 

Radna Wioletta Krukowska powiedziała że, chciała przypomnieć co na posiedzeniu przedsesyjnym 

mówił pan sołtys Pawluczuk, przypomniał że w grudniu 2014 roku pani Burmistrz otrzymała tak 

zwane wyrównanie. 

Radna Longina Woelky odpowiedziała, że było to tylko stażowe. 

Burmistrz Małgorzat Wrońska powiedziała że, był błąd w uchwale. Zabrakło tam zapisu, że 

dodatek stażowy będzie rósł z każdym rokiem zgodnie z kodeksem pracy. 

Pani Agnieszka Nawrot Kopycińska powiedziała że, protokół był sprawdzony przez panią Longinę 

Woelky i nie ma takiego zapisu, o którym wspominał pan Ryszard Pawluczuk. 

Sołtys Ryszard Pawluczuk powiedział, że żadnego zapisu nie ma. Sołtys powiedział, że sprawdzał 

protokół sesyjny i wynika z niego, że nikt z radnych się nie odezwał wnioskując po treści zapisu w 

protokole. 

Pani Agnieszka Nawrot-Kopycińska odpowiedziała, że przed sesją z Radną Longiną Woelky 

sprawdzały protokół i były zapisy.  

Radna Wioletta Krukowska powiedziała, że te pieniądze można by było przeznaczyć na co innego. 

Burmistrz Małgorzat Wrońska powiedziała, że jesteśmy tak samo pracownikami jak każda inna 

instytucja. Każdy, kto pracuje liczy od swojego pracodawcy na podwyżkę. Rośnie minimalna krajowa. 

To jest naturalne, że każdy chodzi do pracy z myślą żeby dostawać za swoją pracę wynagrodzenie. 

Ad. pkt 8. 

a) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała nagłówek 

Uchwały Nr XVIII/202/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 roku w sprawie 

zmian w budżecie na 2017 rok 

Radna Agnieszka Ros zgłosiła wniosek o nieodczytywanie treści uchwały w całości.  

Przewodnicząca Rady miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała wniosek pod 

głosowanie. 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XVIII/202/17. 
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Za głosowało 9 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVIII/202/17 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

b) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała nagłówek 

Uchwały Nr XVIII/203/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie 

upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Fromborku do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących 

zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w ustawie Prawo energetyczne. 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska zgłosiła wniosek o 

nieodczytywanie treści uchwały w całości. 

 

Przewodnicząca Rady miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała wniosek pod 

głosowanie. 

Za głosowało 11 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XVIII/203/17.  

 

Za głosowało 11 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVIII/203/17 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

c) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała nagłówek 

Uchwały Nr XVIII/204/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za udzielone schronienie osobom i rodzinom tego 

pozbawionym. 

 

Radna Agnieszka Ros zgłosiła wniosek o nieodczytywanie treści uchwały w całości.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała wniosek pod 

głosowanie. 

Za głosowało 11 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 Wniosek został przyjęty.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XVIII/204/17.  

 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVIII/204/17 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

d) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała nagłówek 

Uchwały Nr XVIII/205/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie 

zatwierdzenia do realizacji projektu „Rozwój wysokiej jakości usług społecznych w gminach 

Braniewo i Frombork”, zabezpieczenia środków na realizację projektu „Rozwój wysokiej 

jakości usług społecznych w gminach Braniewo i Frombork” oraz upoważnienia Kierownika 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Fromborku do realizacji projektu „Rozwój 

wysokiej jakości usług społecznych w gminach Braniewo i Frombork” realizowanego w ramach 

Osi priorytetowej RPWM.11.00.00 Włączenie społeczne, Działanie RPWM.11.02.00 „Ułatwienie 

dostępu do przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej jakości usług, w tym opieki 

zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w interesie ogólnym”, Poddziałanie 

RPWM.11.02.03 Ułatwienie dostępu do usług społecznych, w tym integracja ze środowiskiem 

lokalnym – projekty konkursowe. 

 

Radna Monika Rymkiewicz zgłosiła wniosek o nieodczytywanie treści uchwały w całości. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała wniosek pod 

głosowanie. 

Za głosowało 11 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Wniosek został przyjęty. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XVIII/205/17.  

 

Za głosowało 11 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVIII/205/17 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

e) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska powiedziała, że w 

projekcie Uchwały Nr XVIII/206/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w 

sprawie zmiany uchwały Nr XVI/175/16 z dnia 24 listopada 2016r. Rady Miejskiej we 

Fromborku w sprawie opłaty targowej na  2017 rok, w § 2 wprowadza się następujące zmiany: 

1)  dodaje się ust. 1 o brzmieniu "Zarządza się pobór opłaty targowej w drodze inkasa. Inkasentem 

opłaty targowej jest Urząd Miasta i Gminy we Fromborku". 

2)  zmienia się numer porządkowy ust. 3, który otrzymuje numerację odpowiednio 2. 
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3) uchyla się ust. 4. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie zmiany 

w treści projektu Uchwały nr XVIII/206/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w 

sprawie zmiany uchwały Nr XVI/175/16 z dnia 24 listopada 2016r. Rady Miejskiej we Fromborku w 

sprawie opłaty targowej na  2017 rok. 

Za głosowało 11 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Zmiana została przyjęta. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały 

Nr XVIII/206/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XVI/175/16 z dnia 24 listopada 2016r. Rady Miejskiej we Fromborku w sprawie 

opłaty targowej na  2017 rok. 

Za głosowało 11 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVIII/206/17 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

f) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała nagłówek 

Uchwały Nr XVIII/207/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu lokalu mieszkalnego o numerze 2 

znajdującego się w bloku mieszkalnym nr 39 posadowionym na nieruchomości oznaczonej 

według ewidencji gruntów jako działka o numerze 2/21, obręb Wielkie Wierzno, gmina 

Frombork oraz na sprzedaż stosownego udziału w tej nieruchomości dla której Sad Rejonowy w 

Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00027437 

 

Radna Agnieszka Ros zgłosiła wniosek o nieodczytywanie treści uchwały w całości.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała wniosek pod 

głosowanie. 

Za głosowało 11 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod 

głosowanie Uchwałę Nr XVIII/207/17.  

 

Za głosowało 11 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVIII/207/17 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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g) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska powiedziała ze do 

Biura Rady został złożony wniosek podpisany przez radnych Wiolettę Krukowską, Zbigniewa 

Pietkiewicza i Longinę Woelky o przeprowadzanie głosowania imiennego podczas 

podejmowania uchwał Rady Miejskiej we Fromborku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała wniosek. 

Ww. dokument stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała nagłówek 

Uchwały Nr XVIII/208/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

na rzecz LEOTERM Leszek Hak, 82-300 Elbląg, ul. Strażnicza 1 na okres dziesięciu lat 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o  numerze 17/2, obręb 

10 miasta Fromborka zabudowanej budynkiem miejskiej kotłowni na biomasę o mocy cieplnej 

6,5 MW o powierzchni użytkowej wynoszącej 1240,30 m2 wraz z urządzeniami, sieciami 

i węzłami ciepłowniczymi zlokalizowanymi na terenie miasta Fromborka oraz sprzętem 

mechanicznym dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi 

księgę wieczystą nr EL1B/00034521/5. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska zgłosiła wniosek o 

nieodczytywanie treści uchwały w całości.  

Przewodnicząca Rady miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała wniosek pod 

głosowanie. 

Za głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

GŁOSOWANIE IMIENNE 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała z listy 

alfabetycznie imiona i nazwiska radnych oraz pytała czy radny jest ZA, PRZECIW, czy 

WSTRZYMUJE SIĘ od głosu. 

 

Radny Gawłowski Jacek – nieobecny 

Radny Gawłowski Wojciech – nieobecny 

Radna Jakóbczyk Magdalena – za 

Radna Kędzierska Barbara – za 

Radna Krukowska Wioletta – wstrzymuje się od głosu 

Radna Łukasik Małgorzata – za 

Radny Markun Robert – za 

Radny Pietkiewicz Zbigniew – wstrzymuje się od głosu 

Radna Ros Agnieszka – za 

Rymkiewicz Monika – za 

Radna Stankiewicz Agata – za 

Radna Strabel Dorota – nieobecna 

Radna Urbanowicz Jadwiga – nieobecna 

Radna Woelky Longina – za 
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Radna Anna Żurowska – za 

 

Za głosowało 9 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVIII/208/17 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

h) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVIII/209/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury we Fromborku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie Uchwałę 

Nr XVIII/209/17. 

 

Za głosowało 11 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XVIII/209/17 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

i) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska powiedziała, że w 

projekcie Uchwały Nr XVIII/210/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w 

sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli w zakresie przyznawania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu miasta i gminy Frombork od 2006 roku zostały wprowadzono 

następujące zmiany w podstawie prawnej: 

    Na podstawie art. 18 a ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t. j. Dz. U. 

z 2016 r., poz. 446, poz. 1579) oraz § 10 ust. 2 Załącznika nr 9 do Statutu Gminy Frombork 

przyjętego Uchwałą Nr XV/131/12 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 marca 2012 r. (Dz. 

Urz. Woj. Warmińsko - Mazurskiego z dnia 08.05.2012 r., poz. 1468) - Rada Miejska we Fromborku 

uchwala, co następuje: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie zmiany 

w treści projektu Uchwały nr XVIII/210/17. 

Za głosowało 11 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Zmiana została przyjęta. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska powiedziała, że do Biura 

Rady został złożony wniosek podpisany przez radnych Wiolettę Krukowską, Zbigniewa 

Pietkiewicza i Longinę Woelky o przeprowadzanie głosowania imiennego podczas 

podejmowania uchwał Rady Miejskiej we Fromborku. 

Ww. dokument stanowi załącznik do protokołu nr 14 do protokołu.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie Uchwałę 

Nr XVIII/210/17. 

 

GŁOSOWANIE IMIENNE 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała z listy 

alfabetycznie imiona i nazwiska radnych oraz pytała, czy radny jest ZA, PRZECIW, czy 

WSTRZYMUJE SIĘ od głosu. 

 

Radny Gawłowski Jacek – nieobecny 

Radny Gawłowski Wojciech – nieobecny 

Radna Jakóbczyk Magdalena – wstrzymuje się od głosu 

Radna Kędzierska Barbara – za 

Radna Krukowska Wioletta – za 

Radna Łukasik Małgorzata – za 

Radny Markun Robert – za 

Radny Pietkiewicz Zbigniew – za 

Radna Ros Agnieszka – za 

Rymkiewicz Monika – za 

Radna Stankiewicz Agata – za 

Radna Strabel Dorota – nieobecna 

Radna Urbanowicz Jadwiga – nieobecna 

Radna Woelky Longina – za 

Radna Anna Żurowska – za 

 

 

Za głosowało 10 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVIII/210/17 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

j) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVIII/211/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie 

odwołania radnego Zbigniewa Pietkiewicza z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej we Fromborku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XVIII/211/17. 
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Za głosowało 9 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

 

Uchwała Nr XVIII/211/17 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Pan Sołtys Ryszard Pawluczuk powiedział że, w paragrafie § 2 jest błąd. Napisane jest 

przewodniczący rady, a powinno być napisane przewodniczący komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska powiedziała, w związku z 

podjętą poprzednia uchwałą zgłasza kandydaturę Radnej Agnieszki Ros na przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej. Czy Pani Radna wyraża zgodę. 

Radna Agnieszka Ros wyraziła zgodę. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała wniosek pod 

głosowanie. 

Za głosowało 9 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Radna Wioletta Krukowska spytała się, czy tylko z członków komisji rewizyjnej można wybrać 

przewodniczącego. 

 

Radny Zbigniew Pietkiewicz odpowiedział, że na sesji inauguracyjnej określono stan ilościowy. 

Było podane ze komisja jest trzyosobowa. 

 

k) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVIII/212/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie 

powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku, 

 

Radna Magdalena Jakóbczyk opuściła sale.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XVIII/212/17. 

Za głosowało 7 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 3 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVIII/212/17 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

l) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała nagłówek 

Uchwały Nr XVIII/213/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie 

projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

Radna Wioletta Krukowska zgłosiła wniosek o nieodczytywanie treści uchwały w całości.  

http://www.eporady24.pl/paragraf_2_artykul_280_kodeksu_karnego_art_280_kk-c-1058.html
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Za głosowało 10 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XVIII/213/17. 

Za głosowało 10 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XVIII/213/17 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

m) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała nagłówek 

Uchwały Nr XVIII/214/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie 

ustalenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu 

wchodzącym w skład Zespołu Szkół we Fromborku. 

 

Radna Wioletta Krukowska zgłosiła wniosek o nieodczytywanie treści uchwały w całości.  

Za głosowało 10 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XVIII/214/17. 

Za głosowało 10 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XVIII/214/17 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

n) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska powiedziała ze do Biura 

Rady został złożony wniosek podpisany przez radnych Wiolettę Krukowską, Zbigniewa 

Pietkiewicza i Longinę Woelky o przeprowadzanie głosowania imiennego podczas 

podejmowania uchwał Rady Miejskiej we Fromborku. 

Ww. dokument stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała projekt Uchwały 

Nr XVIII/215/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Frombork.  
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GŁOSOWANIE IMIENNE 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała z listy 

alfabetycznie imiona i nazwiska radnych oraz pytała czy radny jest ZA, PRZECIW, czy 

WSTRZYMUJE SIĘ od głosu. 

 

Radny Gawłowski Jacek – nieobecny 

Radny Gawłowski Wojciech – nieobecny 

Radna Jakóbczyk Magdalena – nieobecna 

Radna Kędzierska Barbara – za 

Radna Krukowska Wioletta – przeciw 

Radna Łukasik Małgorzata – wstrzymuje się 

Radny Markun Robert – przeciw 

Radny Pietkiewicz Zbigniew – przeciw 

Radna Ros Agnieszka – za 

Rymkiewicz Monika – za 

Radna Stankiewicz Agata – za 

Radna Strabel Dorota – nieobecna 

Radna Urbanowicz Jadwiga – nieobecna 

Radna Woelky Longina – przeciw 

Radna Anna Żurowska – za 

 

Za głosowało 5 radnych 

Przeciw głosowało 4 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 1 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XVIII/215/17 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

o) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVIII/216/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 30 stycznia 2017 roku na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork w zakresie nieprawidłowych działań w kwestii przyznania lokalu z zasobu gminy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XVIII/216/17. 

Za głosowało 9 radnych.  

Przeciw głosowało radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Uchwała Nr XVIII/216/17 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Uchwała została przyjęta. 

p) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVIII/217/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 27 stycznia 2017 roku na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork w zakresie nie przyznawania lokalu mieszkalnego oraz wyboru osób kierowanych do 
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prac interwencyjnych przekazanej według właściwości przez Urząd Marszałkowski 

Województwa Warmińsko - Mazurskiego w Olsztynie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XVIII/217/17. 

Za głosowało 9 radnych.  

Przeciw głosowało radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Uchwała Nr XVIII/217/17 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Uchwała został przyjęta. 

q) Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odczytała projekt 

Uchwały Nr XVIII/218/17 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 27 stycznia 2017 roku na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork w zakresie nie przyznawania lokalu mieszkalnego oraz wyboru osób kierowanych do 

prac interwencyjnych przekazanej według właściwości przez Warmińsko-Mazurski Urząd 

Wojewódzki w Olsztynie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie 

Uchwałę Nr XVIII/218/17. 

Za głosowało 9 radnych.  

Przeciw głosowało radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała Nr XVIII/218/17 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Ad.pkt.9.  

Brak interpelacji. 

Ad. pkt 10. 

Radna Monika Rymkiewicz zapytała jak ma się sprawa wniosku o dofinansowanie na rozbudowę i 

modernizację ciepłowni złożonego w październiku. Czy wniosek przeszedł ocenę formalną. 

Pan Andrzej Szyszło odpowiedział, że wniosek jest dalej w ocenie formalnej, dostaliśmy w styczniu 

do uzupełnienia parę rzeczy i teraz czekamy na decyzję. 

Pan Andrzej Szyszło powiedział, że jedna z komisji złożyła wniosek o zapoznanie się ze sprawą 

przebudowy portu we Fromborku. W porozumieniu z Urzędem Morskim wymyśliliśmy, że Urząd 

Morski wraz z projektantami przyjedzie do Fromborka. Termin spotkania to 17 marca 2017 roku 

Pani Ewelina Ślepokura powiedziała, że serdecznie dziękuje pani Burmistrz i pani Janinie 

Jachimowicz Przewodniczącej Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

przyznanie środków finansowych dla Miejsko Gminnego - Ośrodka Kultury na uatrakcyjnienie ferii 

zimowych. 
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Radna Wioletta Krukowska zapytała, co z pismami w sprawie HOF-ów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska odpowiedziała, że trzeba 

nadać odpowiednią procedurę. Przekażemy to w odpowiedniej formie radnym i kapitule. 

Radna Wioletta Krukowska powiedziała, że w związku z powołaniem nowej przewodniczącej 

Komisji Rewizyjnej nastąpi konflikt, bo przewodnicząca jest również przewodniczącą Komisji 

mieszkaniowej. 

Radny Zbigniew Pietkiewicz odpowiedział, że komisja w swoim gronie dostosuję się do przepisów i 

wykluczy osoby zainteresowane. Jeżeli pani radna Ros jest członkiem komisji mieszkaniowej, to nie 

może brać udziału w kontroli. 

Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, żeby wziąć pod uwagę, że kontrola jest od 2006 roku. 

Pani Agnieszka Ros jest radną od 2014, więc tylko na ten czas trzeba ją wykluczyć, a pozostały czas 

może pracować. 

Radna Agata Stankiewicz powiedziała, że jeśli chodzi o finanse naszej gminy, chciała zwrócić 

uwagę, czy się państwo kiedyś zastanawiali, jak rocznie wygląda zestawienie naszych diet. Bo my tak 

tutaj wszystkich rozliczamy. Po pierwsze radny to jest funkcja społeczna, niektórzy czują się 

wyróżnieni, niektórzy traktują to jako swój drugi zawód, a jednak za nic nie odpowiadamy, za nic nie 

bierzemy odpowiedzialności, a rocznie na nasze posiedzenia i sesje wychodzi, nie wiem może źle coś 

policzyłam, ale około 60 tys. zł. Więc może zrezygnujmy po prostu z diet i wtedy będziemy mogli 

ufundować np. naprawę drogi, jakieś stypendia dla dzieci, może coś możemy zrobić z tych 

pieniążków, a nie tylko wszystkich rozliczać i siedzieć, spotykać się i pić kawkę i za nic nie 

odpowiadać. 

Radny Robert Markun powiedział, że dieta to jest wypłacanie za dzień wolny od pracy. Jeżeli ktoś 

jako radny musi wziąć wolne to pracodawca nie zapłaci mu za ten dzień pracy, a powinien 

uczestniczyć w pracach gminy. 

Radna Wioletta Krukowska powiedziała że, dieta jest rekompensatą. 

Radna Agata Stankiewicz zapytała, a jak ktoś nie pracuje. 

Radna Wioletta Krukowska odpowiedziała, a dlaczego pani chce wyróżniać pracujących i 

niepracujących. 

Radny Robert Markun powiedział, że może pani dietę przekazać na 1%. 

Radna Agata Stankiewicz powiedziała, że ustala komisje zawsze, wtedy kiedy jest po pracy albo 

przed pracą także stara się być fair, jeśli chodzi o pracodawcę. 

Radny Robert Markun powiedział, że ustawa o samorządach przewiduje wynagrodzenie za pracę, 

jeżeli pani nie chce, może pani przekazać swoją dietę na cele charytatywne. 

Radna Agata Stankiewicz powiedziała ,że naprawdę dobrze sobie radzi z wydawaniem swoich diet 

na cele charytatywne. Może my nie zdajemy sobie, jakie to są kwoty po prostu miesięcznie, czy tam 

rocznie. 

Ad. pkt 11. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Barbara Kędzierska po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknęła XVIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad - radny Robert Markun. 

Protokół sporządziła Dorota Długołęcka. 

Obrady XVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lutego 2017 roku zostały 

utrwalone na płycie CD, która znajduję się w biurze Rady. 

 


